


Brief CV

中文姓名/ Name	宋运兴/Yunxing Song	性别/ Gender	男/Male	
职称 (Pro./Dr.)	研究员 (Professor)	国家 /Country	中国/China	
所在单位 University/Department	华中科技大学国家脉冲强磁场中心			
个人网页 Personal Web Sites	NA			
研究领域 Research Area	强磁场科学技术			
<p>Brief introduction of your research experience:</p> <p>中文介绍:</p> <p>华中科技大学电气与电子工程学院研究员，博士生导师，前美国通用电气高级工程师。主要研究领域为磁体科学技术和数据挖掘技术，包括脉冲磁体技术、MRI 超导磁体技术、MRI 成像技术、磁体设计软件开发以及数据挖掘软件开发。MT26 (International Conference on Magnet Technology. Vancouver, Canada, September 22-27, 2019) 分会主席。</p> <p>英文介绍:</p> <p>Professor and Doctoral supervisor from School of Electrical and Electronic Engineering, Huazhong University of science and technology, the former Senior Engineer at General Electric. His main research fields are magnet science and technology and data mining technology, including pulsed magnet technology, MRI superconducting magnet technology, MRI imaging technology, magnet design software development and data mining software development. He was the section chair of MT26 (International Conference on magnet technology. Vancouver, Canada, September 22-27, 2019).</p>				

*****All the columns need to be filled in.